
 

Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/17781.

Benyújtás dátuma: 2021-12-02 19:55

Parlex azonosító: 1IKERSKI0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Melyik magyar vagy külföldi tulajdonú kereskedelmi 
lánc követte az Aldi példáját?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Az  Aldi  jövőben  csak  magyar  beszállítóktól  szerzi  be  az
alapvető tejtermékeket és a tojást„ című hír az Aldi Magyarország kezdeményezéséről ír:

„Az Aldi Magyarország tovább bővíti magyar beszerzésű termékei körét: az áruházlánc az alapvető
tejtermékeket  magyar  beszállítóktól  vásárolja,  jövő  év  elejétől  pedig  az  üzleteiben  kapható
valamennyi  tojás  is  csak  magyar  forrásból  érkezik  -  jelentették  be  kedden  sajtótájékoztatón
Budapesten.

A belföldi eredetű kínálat bővítését és a magyar agrárium és a hazai élelmiszer-feldolgozók európai
exportlehetőségeinek  bővítését  célzó  bejelentést  az  eseményen  Nagy  István  agrárminiszter
üdvözölte és előremutatónak nevezte. Hozzátette: azt reméli, hogy más élelmiszer-láncok is követik
az Aldi példáját.”

 

Kérdezem Önt:

Melyik magyar vagy külföldi tulajdonú kereskedelmi lánc követte az Aldi példáját?

 

Budapest, 2021. december 2.
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Dr. Vadai Ágnes
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